
DE SP EN DE 50
e
 WAKE 

Op 6 december 2009 wordt aan de poort van detentiecentrum Kamp Zeist de 
vijftigste wake gehouden. Uiteraard met medewerking van de SP. Vijftig keer is 
een gouden jubileum, maar hier is geen plaats voor feest. Het wordt pas een feest 
als de wakes hier niet meer nodig zijn. 

 

Waarom waken wij? 

De SP is vanaf het begin zeer betrokken geweest bij de wakes en bij Kamp Zeist. 
De start hiervan was uiteraard de Schipholbrand en de berichten dat ook Kamp 
Zeist brandgevaarlijk was. Vooral dankzij actie van de SP in de raad van Zeist, 
met ondersteuning door de conclusies uit het rapport van de veiligheidsraad, is 
daar ook daadwerkelijk actie op ondernomen en is dit in Kamp Zeist aangepast. 

De SP Zeist kwam ook als eerste naar buiten met het afschuwelijke bericht dat in 
Kamp Zeist kinderen van uitgeprocedeerde asielzoekers zaten opgesloten. Met 
tienduizenden handtekeningen, waarvan de 80.000-ste door de burgemeester van 
Zeist persoonlijk is gezet, is Den Haag op andere gedachten gebracht. Deze 
grootse actie, samen met onder andere Unicef, Raad van Kerken en Amnesty 
International heeft ook succes gehad. Ook hier is het beleid aangepast. 

Vorige maand nog was het Krista van Velzen van de SP fractie in de Tweede 
Kamer die aandacht vraagt voor de noodopvang voor asielzoekers. "Gemeenten 
moeten het recht hebben om de noodopvang voor asielzoekers open te houden." 
De staatssecretaris wil gemeenten dwingen om deze opvang per 1 januari te 
sluiten. In het kader van het generaal pardon zou dit een afspraak zijn tussen rijk 
en VNG. Van Velzen: ‘Die afspraak is een gedrocht omdat de noodopvang moet 
worden gesloten voor een groep die niets met het pardon te maken heeft. In deze 
opvang zitten mensen die rechtmatig in Nederland zijn maar die geen recht op 
onderdak hebben. Dat is een raar fenomeen; je mag hier wel zijn, maar krijgt geen 
onderdak en mag ook niet werken. Op deze manier worden mensen gedwongen 
op straat te overleven met alle gevolgen van dien zoals criminaliteit en uitbuiting.” 
Wat de SP betreft moet rechtmatig verblijf daarom betekenen dat er ook recht op 
opvang is. Van Velzen vindt het daarom terecht dat gemeenten weigeren die 
mensen op straat te zetten en dus de noodopvang voortzetten.  

"Steeds zijn daar ook weer de individuele gevallen, die de absurditeit aangeven 
van de opsluiting" zegt Pieter Wout Duquesnoy, lijsttrekker voor de SP Zeist bij de 
komende raadsverkiezingen. "Daarom moeten we blijven waken". 
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